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DAGSORDEN OG REFERAT 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder: Referent: Fraværende: 

Mia Bigum Vivi Foss Hansen Tina C. D. Fogdal, Christian Ellekrog, Bjarne 

Christensen 

 

 

Nr. Dagsorden Noter Referat 

1 Referat sidste 

møde 

Bilag. Godkendt 

2 Fra elevrådet V. Victor Der har lige været valg til elevrådet og der 

skal vælges formand og næstformand. 

Man vil gerne holde en elevfest i afd. A op 

mod jul. 

 

Der skal være LAN-party den 25. i afd. B for 

interesserede elever.  

De voksne er for dårlige til at informere om 

arrangementet – det er i hvert fald ikke 

nået ud til afd. A. 

 

Mødedato: 9. september 2019 

Mødested: Distriktskontoret 

Mødetidspunkt: 18.00 – 20.30 

 
Deltagere: Forældrerepræsentanter: Mia B. R. Nielsen, Michelle Lautrup, Tina 

C. D. Fogdal, Bjarne Christensen, Birgitte Graversen, Hans-Henrik 

Knudsen (HH)  

Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Christian Ellekrog, 

Gitte Christensen, Marianne Herlufsen og Vivi Foss Hansen. 

Gæster: Jonas Juhl-Berg og Victor. 

 

Agenda:  
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Nr. Dagsorden Noter Referat 

Borgmesterbesøget gik ok. Eleverne fik 

sagt det, de havde på hjerte. Bl.a. om, at 

der pt. ikke er E-sport på afd. A, fordi den 

lærer, som stod for det, har fået andre 

timer. 

 

Victor vil gerne være med til 

bestyrelsesmøderne hver gang, så 

fremover inviteres han med. 

 

Det bør undersøges om, der kan søges 

fritidspas til LAN-parties. 

 

3 Status økonomi V. Jonas Orientering 

4 Status 

medarbejdere 

 Vi afventer svar ang. mulighed for at opslå 

de ledige stillinger. 

 

5 Medlemmer af 

skolebestyrelsen på 

FOS 

Drøftelse Pt. er der fire forældrerepræsentanter i 

bestyrelsen. Der savnes alts tre 

forældrerepræsentanter. 

Det er vigtigt, at få valgt nye forældre ind, 

når det bliver muligt. 

 

6 Principper – det 

videre arbejde 

Bilag: Retningslinjer 

for principper og 

oversigt 

Skolebestyrelsen skal udarbejde principper 

for skolens arbejde. Se bilag. 

 

”Retningslinjer ift. vold og trusler” tages op 

på næste LMU-møde og sendes derefter til 

godkendelse i bestyrelsen. 

 

Anti-mobbestrategi tages op 

 

Mia kigger på skolebestyrelsens deltagelse i 

ansættelsessamtaler og udarbejder et 

forslag princip for dette, som tages med på 

næste møde. 

7 Fællesforældreråd – 

både aflysning og 

 Mødet den 16.09. er blevet aflyst. Næste 

møde i januar. 
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Nr. Dagsorden Noter Referat 

tanker om 

indholdet. 

 

På et kommende møde med skoleudvalget 

vil bestyrelsen på FOS gerne tale om flg. 

temaer: 

- Mentorordning ift. overgangen fra FOS til 

videre skolegang efter 10.  

- Hvordan udvælges de familier, som skal 

være med til at afprøve det nye projekt, 

som man har fået midler til ift. ”èn-

indgang” 

- Lokaleproblematikken 

 

Til kommende møde den 12.11. forbereder 

medlemmerne af skolebestyrelsen forslag 

til emner, der skal tages op. 

 

Der er ekstraordinært 

fællesforældrerådsmøde den 26.09. kl. 

17.00 – 19.00 med budgettet på 

dagsordenen. 

 

8 Åbne punkter 

 

Principper  

 

Lejrskole 

 

Kommunikation skole/hjem 

LMU har ønsket, at der ift. svarfrister for 

kommunikation med forældre er en 

gensidig forventning om 2 dage. 

9 Orientering 

 

KRAP. 

 

Program for 

læringsledelse. 

 

OL-dag. 

 

Uddannelsesplan. 
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Nr. Dagsorden Noter Referat 

Borgmesterbesøg. 

 

Mulighedskatalog. 

 

 

 

Sikringsforanstaltni

nger. 

 

SALFA. 

10 AULA  Status vedr. AULA – man bliver nok ikke 

klar til børnehavedelen på det tidspunkt, 

man havde forventet. 

 

Fredericia Kommune har valgt at Intra 

fortsætter ind til jul.  

Fra efterårsferien vil der være mulighed for 

at skrive beskeder på AULA. 

Man kan som medarbejder nu lægge 

årsplaner og ugeplaner ind i AULA. 

Der bliver ikke flyttet billeder fra Intra over 

i AULA. 

 

I forbindelse med AULA kommer der ny 

hjemmeside, og den er allerede klar. Kan 

findes på ”frederiksoddeskole.aula.dk” 

 

11 Fra FAR-møderne   

12 Fra medarbejder-

repræsentanterne 

  

13 Meddelelser   

14 Næste 

bestyrelsesmøde 

 12.11.19 kl. 18.00 – 20.30 

 

 


